# Total Body Skin Examination

全面身體皮膚檢查







### Free Shuttle Service 免費專車服務

Gleneagles Hospital Hong Kong provides free shuttle bus service for public between MTR Ocean Park Station (Exit A) and the hospital (main entrance).

港怡醫院為市民提供免費專車服務往來港鐵海洋公園站 (A出口)及醫院(正門)。







#### Hospital address

1 Nam Fung Path, Wong Chuk Hang, Hong Kong

#### 醫院地址

香港黃竹坑南風徑1號

 Mainline 電話
 +852 3153 9000

 Service hotline 服務熱線
 +852 2122 1333

 Fax 傳真
 +852 2528 0081

www.gleneagles.hk

港怡醫院 Gleneagles Hospital Hong Kong

# Total Body Skin Examination

全面身體皮膚檢查





# Skin & Laser Clinic 皮膚及光學治療門診

Skin & Laser Clinic provides quality services and clinical diagnosis to patients with various skin problems. Laser treatments and skin care services are available at the clinic. Services provided by dermatologists and nursing staff include comprehensive dermatologic diagnosis, mole surveillance program, skin prick test, onychomycosis treatment, cryotherapy, scar treatment, skin biopsy and laser treatment etc.

皮膚及光學治療門診提供專業的臨床診斷和各種皮膚疾病治療, 設有皮膚光學治療及護理服務。診所由皮膚科專科醫生和護理人 員提供全面性皮膚診斷及護理,設有多種服務包括皮膚癌檢查、 皮膚點刺試驗、灰甲治療、冷凍治療、疤痕治療、活檢組織及光 學治療等。

# Dermatologist consultation & a full skin examination 皮膚專科醫生問診及全面皮膚檢查

Our specialists will conduct a comprehensive examination on the body skin conditions to help patients get corresponding diagnoses to lesions and treatment plans. Details of the patients' general health conditions, medical history, lifestyle habits etc, will also be considered.

我們的專科醫生會為病人進行一個全面的皮膚檢查,詳細查問病 人的身體健康狀況,過往病歷和生活習慣等,從而作出診斷和提 供合適的治療方案。



# Dermoscopy examination 皮膚透光顯微鏡檢查

Our specialists will use a dermoscope to inspect the asymmetry in shape, border, colour, diameter and the evolvement of skin lesions, to facilitate detailed analysis and diagnosis.

專科醫生會使用皮膚透光顯微鏡詳細檢查病人的斑、痣或癦,分析其形狀、邊緣、顏色、直徑及皮膚變化,從而作出診斷。

## Service details 服務詳情

### Total Body Skin Examination 全面身體皮膚檢查 †

Dermatologist consultation	皮膚專科醫生問診
A full skin examination	全面身體皮膚檢查
Dermoscopy examination	皮膚透光顯微鏡檢查
A report with photo documentation	報告連照片

† The examination will take 30 to 45 minutes. 检查需時30至45分鐘。

\*\*By appointment 敬請預約\*\*

# Specialist Outpatient Skin & Laser Clinic 皮膚及光學治療專科門診

Location 位置	Clinic L, 1/F, Tower A A座一樓 — 診所L
Opening Hours 開放時間	
Monday-Friday	9:00am – 6:00pm
Saturday	9:00am - 1:00pm
Sunday and Public Holiday	Closed
星期一至五	上午九時至下午六時
星期六	上午九時至下午一時
星期日及公眾假期	休息
Appointment Hotline 預約熱線	+852 3153 9161
Fax 傳真	+852 3903 3467
Email 電郵	socskl@gleneagles.hk